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En aquest document, de contindre dades de caràcter personal objecte de protecció, aquests es troben
omesos -substituïts per asteriscos (*) - en compliment del Reglament General de Protecció de Dades
(UE) 2016/679. / En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos
se encuentran omitidos -sustituidos por asteriscos (*) - en cumplimiento del Reglamento General de
Protección de Datos (UE) 2016/679.

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE
LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 16 DE JULIOL DE 2024 / COMISIÓN DE
BIENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DEL DIA 16 DE JULIO DE 2024

En la Sala de Comissions I de l'Antiga Fàbrica de Tabacs (Pati A Segon Pis) C/Amadeu de
Savoia, nº11, sent les nou hores i trenta minuts, del día dia setze de juliol de dos mil vint-i-quatre,
es reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa de Benestar Social, Educació, Cultura i
Esports, amb la assistència dels components d'esta, el Sr. el Sr. José Luis Moreno Maicas en
qualitat de President, la Sra. Marta Torrado de Castro, la Sra. Julia Climent Monzó en substitució
del Sr. Santiago Ballester Casabuena, la Sra. Maite Ibáñez Giménez, el Sr. Pere Fuset i Tortosa
en substitució de la Sra. Lucía Beamud Villanueva i la Sra. Gloria Tello Company. També hi
assistix el Sr. Javier Mateo García, i actua com a Secretari, per delegació del Secretari General i
del Ple, José Vicente Ruano Vila.

Oberta la sessió per la Presidència, s’examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s’adopten els següents acords.
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Aprovació, si és el cas, de l'acta anterior de la Sessió anterior de data 18 de juny de 2024.
Aprobación, en su caso, del acta de la Sesión anterior de fecha 18 de junio de 2024.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 18 de juny de 2024, prèviament distribuïda amb la
convocatoria. No havent-hi cap observació, va quedar aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit
en l'article 91 del ROF.

2 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000049-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 7
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Gloria Tello Company, del Grup Municipal Compromís, relativa al
"Registre Municipal d'Honors i Distincions de l'Ajuntament de València".
Moción que presenta Dª. Gloria Tello Company, del Grupo Municipal Compromís, relativa al
"Registro Municipal de Honores y Distinciones del Ayuntamiento de Valencia".

S'altera l'orde i es tracta este punt a continuació del punt quart de l'orde del dia.

DEBAT

La Sra. Tello explica la moción.

El Sr. Presidente contesta que se pasó a la Secretaría y se quedó pendiente ahí para
determinar si el registro lo tenía que llevar el Servicio de Recursos Culturales o la Secretaría.
Finalmente lo hará Secretaría y se va a proceder a ello.

La Sra. Tello indica que el Reglamento dice claro que corresponde a Secretaría por lo que
espera que se empiece lo antes posible.

VOTACIÓ

Se somet a votació la moció i s'acorda aprovar-la per unanimitat.

ACORD

"Amb la finalitat de premiar especials mereixements, beneficis assenyalats, servicis
extraordinaris, treballs valuosos en qualsevol dels aspectes cultural, científic, artístic, esportiu,
econòmic, professional, social, polític, o aportacions singulars prestades a la ciutat, l’Ajuntament
de València pot conferir diferents recompenses honorífiques.

Estes recompenses, en forma d’honors i distincions, són els reconeixements més
importants que l’Ajuntament de València pot concedir a persones o entitats.
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La normativa en matèria d’honors i distincions de l’Ajuntament de València es troba
regulada al Reglament d’honors i distincions que vàrem aprovar en sessió plenària el passat 30 de
juny de l’any 2022 i que va estar publicada al BOP del 31 d’octubre de 2022, entrant en vigor el
10 de novembre de 2022.

L’article 26 del nomenat Reglament, fa referència a l’obligatorietat de crear un Registre
Municipal d’Honors i Distincions de l’Ajuntament de València, adscrit a la Secretaria General,
en el qual es consignen els mèrits de les persones que reben les medalles i nomenaments.

Així mateix l’Article 30 cataloga el Registre d’Honors i Distincions com a document
públic.

Paral·lelament, el Reglament de Transparència i Participació Ciutadana compromet a
l’Ajuntament de València a l’aplicació efectiva d’una política de promoció de la transparència;
de l’accessibilitat a la informació pública (s’entén per informació pública de l’Ajuntament de
València: tota aquella que estiga en poder seu i que haja sigut elaborada o adquirida en l’exercici
de les seues funcions); o per exemple també, pel principi de facilitat, entre altres.

  Així també, a l’Article 10 de la Llei 1/2022 de Transparència i Bon Govern de la
Comunitat Valenciana, determina que s’han d’incloure les dades i informació que siga rellevant
per garantir la transparència de la seua activitat, amb la finalitat de permetre a la ciutadania la
participació i el control dels assumptes públics. 

És per això que la Regidora que subscriu proposa: 

- Que el Registre Municipal d’Honors i Distincions de l’Ajuntament de València siga un
document publicat al web municipal, en pro de garantir i fomentar el dret de la ciutadania a tenir
accés a una informació clara, completa, actualitzada i de fàcil accés."

3 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000049-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 8
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta el Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relativa a la
"Festa de la música en valencià".
Moción que presenta D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís, relativa a la
"Fiesta de la música en valenciano".

MOCIÓ

"La Regidoria de Festes i Tradicions de l’Ajuntament de València ha eliminat el valencià
dels Concerts de Vivers que cada any se celebren en el marc de la Gran Fira de València al juliol.
La desaparició del valencià va més enllà del nom del cicle i de tots els elements de promoció
cartelleria i xarxes socials i, com vam advertir, afecta també a la nul·la programació de concerts
de música en valencià. Segons les mateixes dades facilitades per la Regidoria de Festes i
Tradicions, el valencià és només la llengua d’algunes poques cançons d’una de les teloneres del
cartell d’un festival finançat amb diners públics, consistent en 18 actuacions.
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La decisió política clarament ideològica i sectària d’excloure el valencià vulnera clarament
l’Estatut d’Autonomia de la Comunitat Valenciana i, en particular, l’article sisé en què entre
altres coses establix que “S’atorgarà especial protecció i respecte a la recuperació del valencià”.
En contradicció amb esta disposició estatutària l’Ajuntament de València estaria recorrent un
camí invers de desvalencianització de la Gran Fira de València que també entraria clarament en
contradicció amb el “Reglament municipal sobre ús i normalització del valencià al municipi de
València” publicat en el B.O.P. del 14/05/2005 que dona una clara preferència al foment del
valencià.

A diferència del que era habitual amb els concerts de música en valencià programats en
edicions anteriors, que eren dels que més entrades registraven i els primers a esgotar-los, alguns
dels concerts programats enguany estan tenint una baixa venda d’entrades anticipades.

Entre ells cal destacar el concert de Bertín Osborne que recentment va ser cancel·lat i que
les últimes dades oficials de venda d’entrades ubicaven com el concert amb menors vendes:
només 155 entrades venudes, i segons les mateixes fons oficials, prop de 250 invitacions.

Amb independència de quins puguen ser els motius oficials o oficiosos de la cancel·lació
del concert esmentat resulta evident que és la primera vegada, almenys en molts anys, que es
produïx una cancel·lació amb tan poques entrades venudes. Una cancel·lació que genera un buit
en la programació d’una Gran Fira on també han desaparegut altres propostes musicals en
valencià com les habituals en la Ruta del Carme, la Nit a la Mar, la Festa al Parc Central o
l'igualment desaparegut Festival Polirítmia dins de les Nits de Folk.

La disponibilitat d’un escenari, infraestructura, equips de so i servicis complementaris -
tots ells pagats amb diners públics - per al pròxim 21 de juliol és una oportunitat perquè
l’Ajuntament de València corregisca almenys simbòlicament esta inexplicable exclusió del
valencià.

Per tot això es proposa:

1. Aprofitar el buit disponible per la cancel·lació del concert de Bertín Osborne en els
Concerts de Vivers, així com tota la infraestructura contractada amb diners públics, per a
programar una Festa de la música en valencià d’entrada lliure, amb l’objectiu de desagreujar als
artistes valencians exclosos de la Gran Fira de València. Si la proximitat de la data fera inviable
comptar amb la participació de bandes en directe, esta festa podria optar a ser una sessió de Dj’s
especialitzats en diversos estils de música en valencià."

DEBAT

El Sr. Fuset indica que no entén l'absència de la Regidora a la qual li correspon la matèria
així com del Sr. Ballester, perquè excepte força major la prioritat és estar en la Comissió. A
continuació explica la moció i assenyala que el Síndic està investigant el tema del valencià en els
actes festius.

El Presidente lee la respuesta de la Sra. Gil Cano que a continuación se transcribe:
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"Tras la cancelación, por parte del artista, del concierto previsto para el próximo 21 de
julio, por cuestiones de salud según comunicado remitido desde la oficina del cantante, se
procedió a solicitar nuevas propuestas al promotor con el objetivo de reemplazar dicho concierto;
sin embargo, tras la recepción de las mismas, éstas no garantizaban una óptimo venta de entradas
dada la proximidad de la fecha de celebración.

Por otro lado, se ha valorado otras alternativas per ninguna de ellas resulta factible por la
cercanía de la fecha a cubrir; es por ello, que desde la Concejalía de Fiestas y Tradiciones se ha
tomado la determinación de no sustituir el concierto previsto para el día 21 de julio y seguir
adelante con el resto del ciclo programado."

El Sr. Fuset señala que la respuesta no la comparten ni da soluciones al problema de la
discriminación al valenciano como lengua cooficial.

La Sra. Ibáñez indica que su grupo apoyará la moción.

VOTACIÓ

Se somet la moció a votació i s'acorda rebutjar-la per majoria de tres vots en contra del Sr.
José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular) i de la Sra.
Julia Climent Monzó en substitució del Sr. Santiago Ballester Casabuena (Popular), i tres vots a
favor del Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de la Sra. Lucía Beamud Villanueva
(Compromís), de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez
(Socialista).

A continuació, se sotmet a segona votació la moció a i s'acorda rebutjar-la per majoria de
tres vots en contra del Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de
Castro (Popular) i de la Sra. Julia Climent Monzó en substitució del Sr. Santiago Ballester
Casabuena (Popular), i tres vots a favor del Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de la Sra.
Lucía Beamud Villanueva (Compromís), de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la
Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista), amb el vot de qualitat del Sr. President.

4 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000011-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relativa a la
"Insalubritat del CEIP Sara Fernández per colònia felina".
Moción que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativa a la
"Insalubridad del CEIP Sara Fernández por colonia felina".

S'altera l'orde i es tracta este punt a continuació del punt primer de l'orde del dia.

MOCIÓ
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"El CEIP Sara Fernández está sufriendo las consecuencias de una colonia felina. Patios
llenos de excrementos, gatos que crían en los tejados del centro o informes médicos de picaduras
de pulgas al alumnado son continuos durante el último año.

En el verano de 2023 el equipo directivo del centre contactó con el Servicio de Sanidad del
Ayuntamiento de València para trasladar la preocupación y buscar una solución a este problema
grave de insalubridad. Hablamos de una demanda del centro y también del AMPA que, además
de denunciar al ayuntamiento, también ha recogido firmas y han hablado con los administradores
de las fincas de los alrededores para que no lancen comida al patio de la escuela. Una situación
que perjudica gravemente a un alumnado que cuenta con niños y niñas de 2-3 años que suelen
gatear o jugar con la tierra y pueden tocar excrementos, y alumnado que sale al patio a almorzar.

Ante esta situación se han propuesto acciones como: esterilizar a los gatos, controlar la
población que sigue creciendo de forma descontrolada e iniciar un protocolo para capturarlos, y
también elevar e impermeabilizar la valla de la puerta para dificultar su acceso (tal y como se ha
instalado en el colegio Francisco Giner de los Ríos). Un mantenimiento del centro que se debería
coordinar desde el servicio de Educación para garantizar la calidad de la enseñanza, así como el
refuerzo de la limpieza de las instalaciones.

Dada la falta de respuesta y el total abandono por parte del ayuntamiento, ante una
situación que se agrava con las consecuencias de insalubridad de los niños y niñas del centro, el
AMPA ha gestionado una denuncia al Síndic de Greuges.

Por todas estas razones proponemos los siguientes puntos de acuerdo:

1. Que el Ayuntamiento de València responda a las demandas de la comunidad educativa
del CEIP Sara Fernández ante la grave situación de insalubridad provocada por la colonia felina
que está instalada en el centro. Entre ellas: Traslado de los gatos a otro lugar alejado del centro e
Impermealización de la valla para dificultar su acceso.

2. Reforzar el servicio de limpieza del patio así como el de mantenimiento de las
instalaciones del centro.

3. Coordinar acciones desde las dos administraciones (concejalía y conselleria de
Educación) para establecer reuniones y protocolos de actuación que garanticen un ambiente
óptimo para el alumnado.

4. Establecer unas pautas con el Servicio de Salud del Ayuntamiento de València para
revisar los problemas de salud e higiene que está sufriendo los niños y niñas del centro, y dar
respuesta a sus necesidades."

DEBAT

Se adelanta, por Presidencia, este punto con el fin de que las personas que han solicitado
intervenir no tengan que esperar. El Sr. Presidente señala que intervendrán la Sra. Mª. Dolores
Navarro Moreno y la Sra. Eva María Sellés Montaña, como maestras de infantil y madres de
alumnos del centro.
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La Sra. Navarro explica el problema de hace años de la colonia felina. Es maestra de
infantil y madre de una alumna. Conoce bien el problema. Hay que retirar a diario cacas de los
gatos en la zona de juegos infantiles. En el centro hay alumnado con necesidades educativas
especiales. Las crías suben a los árboles y algunas caen y mueren delante de los niños. Algunos
vecinos no ayudan y tiran cabezas de pescado. El equipo directivo lleva esperando más de un año
desde que pidieron el traslado de la colonia felina a otro lugar. El Ayuntamiento los ha
esterilizado y los ha dejado ahí de nuevo con lo que el problema sigue. Se les dice desde el
Ayuntamiento que la solución pasa por la impermeabilización de la valla a cargo del centro.
Consultaron a una empresa y les dijo que se puede poner una lona pero con viento hace efecto
vela y acaba rompiendo el muro. Solicitan que se retire la colonia felina de allí y que el servicio
de limpieza del patio por el personal municipal se haga con más frecuencia para retirar las
defecaciones. Han tenido picaduras de pulgas en niños también. A continuación muestran
algunas fotos de lo que han explicado. Han presentado un informe muy consistente sobre estos
datos. No creen que la solución sea el tema de la valla según les viene solicitando el
Ayuntamiento.

La Sra. Ibáñez explica la moción sobre este tema ante la situación ya explicada. Hay una
denuncia presentada por el Centro al Síndic de Greuges porque no han recibido ningún tipo de
respuesta.

La Sra. Tello indica que, en su etapa como concejala de bienestar animal, vivió más casos
como este. En cuanto al tema de la valla probaron y los muros acabaron cayendo por el viento.
En el mandato pasado se aprobó un plan colonial felino que sigue en vigor y regula un protocolo
para estos casos. Aporta unas alternativas a los puntos uno y tres y añade los puntos cinco, seis y
siete que, a continuación, se transcriben:

"AL PUNT 1: Que l'Ajuntament de València, seguint les directius del Pla Colonial Felí
vigent, mitjançant els tècnics de l'Oficina de Benestar Animal, de manera prèvia a qualsevol
trasllat, intermedie entre el centre educatiu i el veïnat per minimitzar les molèsties i garantir la
bona convivencia entre totes les parts implicades.

AL PUNT 3: Coordinar accions des de les dos administracions (Regidoria d'Educació i
Oficina de Benestar Animal, i conselleria d'Educació) per a establir reunions i protocols
d'actuació que garantisquen un ambient òptim per a l'alumnat.

5. Que l'Ajuntament de València, seguint les directius del Pla Colonial Felí vigent,
prioritze l'esterilització d'esta colònia felina.

6. Que l'ajuntament de València, mitjançant l'Oficina de Benestar Animal, impulse un
taller de conscienciació en el respecte animal en el centre educatiu CEIP Sara Fernández.

7. Que l'Ajuntament de València, mitjançant l'Oficina de Benestar Animal, continue
habilitante espais adequats per a poder trasladar aqeulles colònies felines de la ciutat que es
troben risc o que, per qualsevol altra circumstància, hagen de ser reubicades."

Añade que los gatos actúan como controladores de plagas y bien controlados son
beneficiosos. Si tienen pulgas es responsabilidad del Ayuntamiento por su obligación de control
de plagas. Hay un equipo acostumbrado a actuar en estos casos y no entiende qué ha pasado aquí.
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Además, ese equipo está acostumbrado a mediar con los vecinos para concienciarles del
problema que supone dar de comer a los gatos. Una opción es habilitar un espacio municipal, un
solar que no se vaya a utilizar a corto plazo para llevarlos.

La Sra. Climent da traslado de la opinión técnica de la Oficina de Bienestar Animal, que a
continuación se transcribe:

"Como complemento a las actuaciones ya realizadas por la Oficina de Bienestar Animal, se
realizará, en las próximas dos semanas, nueva visita al centro educativo, junto con los técnicos
municipales de los servicios de mantenimiento, limpieza y sanidad para determinar qué medidas
adicionales corresponde acometer en relación con la limpieza de los patios y con el vallado del
centro, de acuerdo con las indicaciones que al respecto realicen los técnicos de la Oficina de
Bienestar Animal.

Que por parte de la Oficina de Bienestar Animal se complete la esterilización de los felinos
de la colonia, se busque la habilitación de un espacio para su reubicación y lleven a cabo
acciones de sensibilización con el vecindario y un taller didáctico con el alumnado del centro."

Además indica que entre los servicios que lleva están Servicios Centrales Técnicos y, por
tanto, parte de lo aquí señalado corresponde a su delegación. Los técnicos de la oficina de
bienestar animal han hechos acciones de esterilización que, es verdad, no han sido del todo
exitosas porque los gatos siguen allí. Siguen el protocolo del plan de colonias felinas, están
haciendo el seguimiento y ven que están entrando nuevos gasto. Ellos proponen el sellado de la
valla y ahí entraría el Servicio de Servicios Centrales Técnicos del Ayuntamiento o la
Conselleria, como actuación de mantenimiento o mejora, en ningún caso sería a cargo del propio
Centro. Por parte de limpieza señala que han hecho más hincapié en esa zona pero por lo
escuchado aquí es evidente que hay que reforzar la limpieza y la desinfección, hasta que se
produzca la reubicación de la colonia.

La Sra. Ibáñez solicita que se añada a la moción que participe el Concejal de Sanidad
porque es una parte importante en la solución de este tema. También pide que se añada reforzar
la limpieza. Que se aproveche el cierre del centro en periodo estival para la actuación y que sea
urgente.

La Sra. Climent insiste que lo van a priorizar y coordinarán a los técnicos para que esta
semana si pueden o a principios de la semana que viene intervengan.

La Sra. Tello assenyala que els tècnics municipals facen eixa intervenció amb els veïns per
a posar fi a eixa situació de llançament de menjar. Afig que s'esterilitzen als gats que encara no
ho estiguen. Proposa que en el centre es faça un taller amb alumnes per a conscienciar-los i
ensenyar-los sobre el benestar animal i que l'Oficina siga habilitant espais per a reubicació.

La Sra. Climent contesta que hablará con los vecinos y que los talleres si no se han hecho
se harán. Señala que se compromete a reforzar la limpieza porque depende de ella y se estudiará
la reubicación. La intervención será inmediata pero para el vallado se requiere contratación y
puede que no sea tan inmediato.

VOTACIÓ
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Se sotmet a votació la moció alternativa presentada pel grup municipal Popular, a la
proposta presentada inicialment, i s'acorda aprovar-la per unanimitat.

ACORD

"Como complemento a las actuaciones ya realizadas por la Oficina de Bienestar Animal, se
realizará, en las próximas dos semanas, nueva visita al centro educativo, junto con los técnicos
municipales de los servicios de mantenimiento, limpieza y sanidad para determinar qué medidas
adicionales corresponde acometer en relación con la limpieza de los patios y con el vallado del
centro, de acuerdo con las indicaciones que al respecto realicen los técnicos de la Oficina de
Bienestar Animal.

Que por parte de la Oficina de Bienestar Animal se complete la esterilización de los felinos
de la colonia, se busque la habilitación de un espacio para su reubicación y lleven a cabo
acciones de sensibilización con el vecindario y un taller didáctico con el alumnado del centro."

5 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000011-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relativa al
"Foment de l'activitat esportiva entre les persones més vulnerables".
Moción que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativa al
"Fomento de la actividad deportiva entre las personas más vulnerables".

MOCIÓ

"Desde el PSPV-PSOE gestionando el área de Deportes pusimos en marcha en enero
del  año 2023 una iniciativa en la que se destinaban 1,7 millones para fomentar la actividad
deportiva entre las personas más vulnerables.

Este plan abarcaba los cuatro ejes del deporte municipal: el alumnado de las
Escuelas Deportivas, el alumnado de los clubes deportivos de la ciudad, los y las usuarios/as de
las  instalaciones deportivas municipales y colectivos como el deporte femenino, LGTBI+ o
deporte adaptado e inclusivo.

El equipo de Deportes diseñó un ambicioso plan a través del cual ayudar a las personas y
familias que mayores dificultades socioeconómicas tienen para poder practicar deporte en
nuestra ciudad. El objetivo era claro: que ningún ciudadano o ciudadana de València se quede sin
poder practicar deporte y disfrutar de hábitos saludables por motivos económicos.

Los cuatro ejes eran:

- Becas deportivas para el alumnado de las escuelas deportivas de la FDM. Un programa
de becas deportivas para el alumnado de las escuelas deportivas de 3.000 plazas.

- Becas para el alumnado de las escuelas de los clubes deportivos de la ciudad de València.
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Previsión para la temporada 2023-24 de una convocatoria de subvenciones de un total de
1.000 becas deportivas dirigidas a los y las jóvenes deportistas de los clubes deportivos.

- Programa de bonificaciones por el uso de las instalaciones. Mantener las bonificaciones
del 100% de la cuota a los clubes deportivos por el uso de las  instalaciones deportivas
municipales de gestión directa cuando desarrollen proyectos de: deporte en edad escolar, deporte
femenino, deporte adaptado, deporte inclusivo y deporte LGTBIQ+. Por otra parte, mantendrá
también la bonificación del 75 % para el resto de los proyectos.

- Creación del “Abono Deporte Social” en las instalaciones deportivas
gestionadas directamente por la FDM.

Un abono a coste cero para todas las personas consideradas como colectivo especialmente
vulnerable, permitirá disfrutar del uso de las instalaciones deportivas para la práctica
deportiva por libre con las mismas ventajas y condiciones que el abono de deporte mensual o
anual.

Finalmente pudimos poner en marcha las dos últimas acciones y, tras el cambio
de gobierno, las dos primeras quedaron en el cajón del actual gobierno municipal y no llegaron
a  ejecutarse. Es más, el actual gobierno no sólo no ha continuado promoviendo el acceso al
deporte  para quienes tienen mayores dificultades sino que ha maniobrado a la contra y ha
reducido las  bonificaciones por el uso de las instalaciones para los diferentes colectivos,
atentando contra la supervivencia de los clubes de la ciudad.

Por este motivo, presentamos las siguientes propuestas de acuerdo:

1. Poner en marcha un plan de Becas deportivas para el alumnado de las escuelas
deportivas de la FDM para la temporada 2024-2025.

2. Poner en marcha un plan de Becas para el alumnado de las escuelas de los clubes
deportivos de la ciudad de València para la temporada 2024-2025.

3. Rectificar y mantener las bonificaciones del 100% de la cuota a los clubes deportivos
por  el uso de las instalaciones deportivas municipales de gestión directa cuando
desarrollen  proyectos de: deporte en edad escolar, deporte femenino, deporte adaptado,
deporte inclusivo y deporte LGTBIQ+ para la temporada 2024-2025.

4. Iniciar una campaña de difusión del “Bono Esport Solidari” para la temporada
2024-2025."

DEBAT

El Sr. Mateo explica la moción.

El Sr. Presidente presenta una alternativa a la moción presentada que a continuación se
transcribe:
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"PRIMERA.- Instar al OAM Fundación Deportiva Municipal a seguir trabajando con el
Programa de Becas para el alumnado de las Escuelas Deportivas Municipales del próximo
ejercicio, en las mismas condiciones del curso 2023-2024.

SEGUNDA.- Seguir trabajando en la convocatoria de subvenciones pro concurrencia
competitiva a entidades y asociaciones deportivas para proyectos en diferentes ámbitos de
actuación, como el deporte en edad escolar o el deporte para personas con discapacidad, entre
otros.

TERCERA.- Instar al OAM Fundación Deportiva Municipal a seguir dando difusión a las
anteriores medidas descritas."

El Sr. Mateo señala la alternativa presentada por el Sr. Presidente le sorprende porque en el
ejercicio 2023-2024 no se sacaron las becas porque con el cambio de gobierno ellos no llegaron y
el nuevo gobierno, que él sepa, tampoco las sacaron, así que la alternativa no tiene sentido.

El Sr. Presidente lee el argumentario presentado por la Sr. Gil Uncio que a continuación se
transcribe:

"1.- Poner en marcha un plan de becas deportivas para el alumnado de las escuelas
deportivas de la FDM para la temporada 2024-2025.

- El plan de becas para el alumnado de las EEDDMM se ha mantenido para el curso
2023-24.

- Para el curso 2024-25, el OAM FDM mantiene el programa de becas para el alumnado de
las EEDDMM en las mismas condiciones del curso que acaba de finalizar.

2.- Poner en marcha un plan de becas para el alumnado de las escuelas de los clubes
deportivos de la ciudad de València para la temporada 2024-2025.

- El Ayuntamiento de València destina todos los años la cantidad de 1.400.000€ a una
convocatoria de concurrencia competitiva para que las entidades y asociaciones deportivas
soliciten subvención para proyectos en diferentes ámbitos de actuación:

Deporte de competición
Deporte en edad escolar
Deporte para todos/as
Deporte para personas con discapacidad y eventos deportivos.

- Esta convocatoria permite a los clubes deportivos de la ciudad de Valencia financiar hasta
el 80% del coste del proyecto.

3.- Rectificar y mantener las bonificaciones del 100% de la cuota a los clubes deportivos
por el uso de las instalaciones deportivas municipales de gestión directa cuando desarrollen
proyectos de : deporte en edad escolar, deporte femenino, deporte adaptado, deporte inclusivo y
deporte LGTBIQ+ para la temporada 2024-2025.
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- Las bonificaciones de aplicación para la temporada 2024-2025 se aproaron el pasado 4 de
junio según resolución de la presidente del OAM FDM.

- Se han mantenido y ampliado las bonificaciones con respecto al anterior ejercicio.
Algunos ejemplos:

Ampliado del 50% al 75% la bonificación a las federaciones y clubes deportivos para la
celebración de eventos y competiciones oficiales.
Aumentada hasta un 80% la bonificación de aquellas competiciones en las que participen
menores de 16 años y de los eventos benéficos organizados pro entidades deportivas.

- En esta resolución se ha modificado la bonificación que se aplicaba a los proyectos
anteriores del 100% al 90%. Se busca mediante esta variación, aumentar el número de clubes que
utilizan estas instalaciones deportivas, mejorando el aprovechamiento de los espacios deportivos
públicos, pasando este año a más solicitudes que en el ejercicio anterior.

4. Iniciar una campaña de difusión del "Bono Esport Solidari" para la temporada
2024-2025.

- El OAM FDM dispone de su Plan de Comunicación, en el que se ha programado dar
difusión a las medidas anteriores.

VOTACIÓ

Se somet a votació la moció alternativa presentada pel grup municipal Popular, a la
proposta presentada inicialment, i s'acorda aprovar-la per majoria de tres vots en contra del Sr.
José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro (Popular) i de la Sra.
Julia Climent Monzó en substitució del Sr. Santiago Ballester Casabuena (Popular), i tres vots en
contra del Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de la Sra. Lucía Beamud Villanueva
(Compromís), de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez
(Socialista).

A continuació, se sotmet a segona votació la moció alternativa presentada pel grup
municipal Popular, a la proposta presentada inicialment, i s'acorda aprovar-la per majoria de tres
vots en contra del Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Marta Torrado de Castro
(Popular) i de la Sra. Julia Climent Monzó en substitució del Sr. Santiago Ballester Casabuena
(Popular), i tres vots en contra del Sr. Pere Fuset i Tortosa en substitució de la Sra. Lucía
Beamud Villanueva (Compromís), de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la Sra.
Maite Ibáñez Giménez (Socialista), amb el vot de qualitat del Sr. President.

ACORD

"PRIMERA.- Instar al OAM Fundación Deportiva Municipal a seguir trabajando con el
Programa de Becas para el alumnado de las Escuelas Deportivas Municipales del próximo
ejercicio, en las mismas condiciones del curso 2023-2024.

SEGUNDA.- Seguir trabajando en la convocatoria de subvenciones pro concurrencia
competitiva a entidades y asociaciones deportivas para proyectos en diferentes ámbitos de
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actuación, como el deporte en edad escolar o el deporte para personas con discapacidad, entre
otros.

TERCERA.- Instar al OAM Fundación Deportiva Municipal a seguir dando difusión a las
anteriores medidas descritas."

6 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000049-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives a "L'ocupabilitat femenina".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas a la "Empleabilidad femenina".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"En el Ple celebrat en data 27 de març de 2024, en el debat arrel de la Moció subscrita per
la portaveu del Grup Compromís Sra. Robles sobre la modificació dels Estatuts de València
Activa, en la seua primera intervenció, el portaveu del govern municipal Juan Carlos Caballero
va anunciar que “ni un solo de los programas que venían desarrollándose desde el Ayuntamiento
de València para el fomento del empleo o liderazgo femenino va a desaparecer del
Ayuntamiento. (...) Lo que vamos a hacer, además, es potenciar y ampliar todos aquellos
programas que mayores índices de empleabilidad femenina generan.”

Més avant, en la segona intervenció, Juan Carlos Caballero va concretar que "Y es que el
Ayuntamiento de València se compromete a promover y facilitar la inserción laboral y la
igualdad de las personas en el acceso al mercado laboral, y especialmente de los colectivos más
vulnerables, especialmente de aquellos que tienen mayores, menores tasas de empleabilidad,
aquellos que tienen mayores dificultades de inserción, (...) Pero también, y aquí lo pone en este
punto, en esta moción que ya fue aprobada en la Comisión de Hacienda, también el desarrollo de
los programas dirigidos a las mujeres para facilitar la igualdad de las oportunidades al mercado
laboral y a la conciliación, que se llevaran desde la Delegación de Igualdad."

Al fil d’estes declaracions, la regidora que subscriu planteja la següent pregunta:

Quins han sigut eixos programes que tenen major índex “de empleabilitat femenina” que
s’han ampliat i posat en  marxa? Quin ha estat el pressupost inicial i quin ha sigut l’increment
respecte el que es destinava a estos programes concrets anteriorment, quins son els expedients
oberts per impulsar estos programes? Facilite’ns el numero d’expedient.

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
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informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»"

RESPOSTA

Sra. Gil Uncio, delegada d'Igualtat

"En relación a la pregunta que formula la Regidora Lucía Beamud Villanueva, en el seu
nom i en el del grup Municipal Compromís, a la Comissió de Benestar Social, Educació, Cultura
i Esports.

Quins han sigut eixos programes que tenen major índex “de empleabilitat femenina” que
s’han ampliat i posat en marxa? Quin ha estat el pressupost inicial i quin ha sigut l’increment
respecte el que es destinava a estos programes concrets anteriorment, quins son els expedients
oberts per impulsar estos programes? Facilite’ns el numero d’expedient.

En l'anterior legislatura el servici d'igualtat no destinava ni una sola partida al foment de
l'ocupació femenina. Amb l'actual govern s'han establit dos línies de col·laboració i per tant s'ha
augmentat el pressupost respecte de l'anterior govern en 95.000€.

- AJEV.- Associació Joves Empresaris de València

- CEV.- Confederació Empresarial Comunitat Valenciana

La finalitat que perseguim amb estos convenis seran, entre altres, el foment de la igualtat
empresarial, potenciant el lideratge femení a través de diverses accions d'apoderament,
visibilització i sensibilització, en llaures a aconseguir objectius i interessos comuns, entre altres,
sensibilitzar i potenciar el màxim suport de la comunitat empresarial respecte a la igualtat
d'oportunitats i lideratge empresarial femení, així com, afavorir la formació de les dones perquè
aconseguisquen majors quotes d'emprenedoria i qualificació en llocs relacionats amb la presa de
decisions. D'igual mode, també potenciarem la visibilització de dones líders referents en els
diferents sectors empresarials, i incrementar les polítiques d'igualtat en les empreses no sols com
a obligació legal sinó com a valor generador d'impactes i majors beneficis.

Des del Servici d'Igualtat s'ha mantingut reunió i diversos contactes per a concretar la
col·laboració sent la següent reunió el 29/07/2024. En reunions prèvies s'ha centrat el contingut
del conveni en la participació de les dones en el desenvolupament empresarial i en la formació i
incorporació de les dones en el mercat laboral i especialment dones víctimes de violència de
gènere, mitjançant adquisició d'habilitats, qualificació en ferramentes tecnològiques,
competències professionals, etc.
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En la anterior legislatura el servicio de igualdad no destinaba ni una sola partida al fomento
del empleo femenino. Con el actual gobierno se han establecido dos líneas de colaboración y por
tanto se ha aumentado el presupuesto respecto del anterior gobierno en 95.000€.

- AJEV.- Asociación Jóvenes Empresarios de València

- CEV.- Confederación Empresarial Comunidad Valenciana

La finalidad que perseguimos con estos convenios serán, entre otros, el fomento de la
igualdad empresarial, potenciando el liderazgo femenino a través de diversas acciones de
empoderamiento, visibilización y sensibilización, en aras a alcanzar objetivos e intereses
comunes, entre otras, sensibilizar y potenciar el máximo apoyo de la comunidad empresarial
respecto a la igualdad de oportunidades y liderazgo empresarial femenino, así como, favorecer la
formación de las mujeres para que alcancen mayores cuotas de emprendimiento y cualificación
en puestos relacionados con la toma de decisiones. De igual modo, también vamos a potenciar la
visibilización de mujeres líderes referentes en los distintos sectores empresariales, e incrementar
las políticas de igualdad en las empresas no solo como obligación legal sino como valor
generador de impactos y mayores beneficios.

Desde el Servicio de Igualdad se ha mantenido reunión y varios contactos para concretar la
colaboración siendo la siguiente reunión el 29/07/2024. En reuniones previas se ha centrado el
contenido del convenio en la participación de las mujeres en el desarrollo empresarial y en la
formación e incorporación de las mujeres en el mercado laboral y en especial mujeres víctimas
de violencia de género, mediante adquisición de habilidades, cualificación en herramientas
tecnológicas, competencias profesionales, etc."

7 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000049-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives al "Programa Estiu Jove".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas al "Programa Verano Joven".
DIRIGIDA A:
C2315-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS Y TRADICIONES

PREGUNTA

"Respecte del programa Estiu Jove facilite les següents dades relatives a 2024 i a l’Estiu
Jove de 2023:

Quin ha sigut el nombre de places ofertades desglossat per activitats, nombre de sol·licituds
desglossat per activitat, nombre de places sense ocupar i nombre total de participants, així mateix
sol·licitem quin ha estat el pressupost total i quin ha sigut   el procediment seguit per a la
contractació de cascuna de les activitats. Facilite’ns el numero d’expedient/s.

Es recorda:
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A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»"

RESPOSTA

Sra. Gil Cano, delegada de Família, Joventut i Infància

"En contestació a la pregunta emesa per la regidora Lucia Beamud Villanueva a la
Comissió de Benestar Social, Educació, Cultura i Esport, en el que es sol.licita que s’indique
nombre de plaçes ofertades desglossat per activitats, nombre de sol·licituts desglossat per
activitat, nombre i plaçes sense ocupar i nombre total de participants, pressupost total i quin ha
sigut el procediment seguit per a la contractació de cada una de les activitats i nombre
d’expedientes:

Els comuniquem que, com sabran, tota la informació es troba disponible de manera
detallada en la pàgina web de la delegació on poden trobar-la: .www.joventut-valencia.es/

D'altra banda, tal com sol·liciten els facilitem els expedients en què s'ha tramitat cadascuna
de les activitats. Totes les activitats d’Estiu jove, s’han licitat amb els nombres d’expedients
(E-01902-2023-140, E-01902-2023-141, E-01902-2023-145 y E-01902-2023-156) menys les
activitats de disseny que passaren per Junta de Govern local (E-01902-2024-95,
E-01902-2024-96 y E-01902-2024-97 al tractar-se de contractes artístics) i el contracte
d’exclusivitat menor de vela i remo que només ho realitza en València el Real Club Náutic
(expedient E-01902-2024-89).

Finalment, en relació a l’Estiu Jove 2023 tota la informació ja la tenen a la seua disposició
i poden consultar-la en el seu grup municipal en la memòria 2023 que se'ls va entregar en la
Comissió política per a compte del Pla de Joventud 2023."

8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000049-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives al "Personal de Servicis Socials".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas al "Personal de Servicios Sociales".
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES

PREGUNTA

"Remeta en una taula:
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Quina es actualment la plantilla del Servici d’Atenció Especialitzada, Menor, Exclusió.
Omad i Inmigració i del Servici d’Atenció Primària (CMSS, Prestació i Insercció Social),
diferenciant del total i per cadascuna de les seues seccions i centres municipals de serveis socials,
quin és el nombre de places ocupades per categoría i quines son les places vacants i de quines
categories.

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És possible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»"

RESPOSTA

Sra. Torrado, delegada de Servicis Socials

"En relació amb la pregunta presentada per la regidora Lucia Beamud Villanueva del Grup
Municipal Compromís a la Comissió de Benestar Social, Educació, Cultura i Esports a celebrar
en sessió de 16 de juliol de 2024, amb l’Assumpte “Personal Serveis Socials”, s’aporta la
resposta següent:

Remita en una tabla:

¿Cuál es actualmente la plantilla del Servicio de Atención Especializada, Menor,
Exclusión, OMAD e Inmigración y del Servicio de Atención Primaria (CMSS, Prestación e
Insercción Social)?, diferenciando del total y por cada una de sus secciones y centros municipales
de servicios sociales, cuál es el número de plazas ocupadas por categoría y cuáles son las plazas
vacantes y de que categorías.

La información solicitada debe ser dirigida a la Delegación de Recursos Humanos.

 

Remeta en una taula:

Quina es actualment la plantilla del Servici d’Atenció Especialitzada, Menor, Exclusió,
Omad i Inmigració i del Servici d’Atenció Primària (CMSS, Prestació i Insercció
Social), diferenciant del total i per cadascuna de les seues seccions i centres municipals de serveis
socials, quin és el nombre de places ocupades per categoría i quines son les places vacants i de
quines categories.

La informació sol·licitada ha de ser dirigida a la Delegació de Recursos Humans."
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9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000049-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Gloria Tello Company, del Grup Municipal Compromís,
relatives a la "Biblioteca d'Orriols".
Preguntas que presenta Dª. Gloria Tello Company, del Grupo Municipal Compromís, relativas
a la "Biblioteca de Orriols".
DIRIGIDA A:
C2308-ACCIÓN CULTURAL-PATRIMONIO HCO-RECURSOS CULTUR

PREGUNTA

"L’Ajuntament de València, disposava d’un local llogat al barri d’Orriols on es trobava
ubicada la Biblioteca Municipal del barri.

Donades les deficients condicions de l’espai i donada la impossibilitat municipal d’invertir
en una propietat privada, de manera provisional i aprofitant la rehabilitació que des de la
Regidoria de Patrimoni i Recursos Culturals havíem dut a terme a l’Alqueria d’Albors, d’una
manera provisional es va cedir part de la planta baixa de l’Alqueria al Servei d’Acció Cultural
per poder reubicar la biblioteca.

Esta mesura era transitòria, ja que ni l’Alqueria d’Albors havia estat rehabilitada per a eixe
ús, ni tampoc disposa dels metres suficients per donar un bon servei de biblioteca als veïns i les
veïnes. Així que el Servei d’Acció Cultural va quedar compromès en buscar i impulsar una nova
ubicació per a la Biblioteca Municipal del barri d’Orriols.

Amb el canvi de govern, desconeguem en quin punt es troba esta nova ubicació per a la
biblioteca i quins terminis baralla el Regidor responsable, però som conscient de les protestes del
veïnat que demana una biblioteca amb els metres quadrats necessaris i ja porten massa mesos
esperant.

És per això que la Regidora que subscriu pregunta: 

Quines actuacions s’han dut a terme en este sentit i quins terminis es barallen per tal de
traslladar la Biblioteca Municipal del Barri d’Orriols a una ubicació més adequada, alliberant de
pas l’espai de l’Alqueria d’Albors per a ús d’activitats culturals com estava previst?"

RESPOSTA

Sr. Moreno, delegat d'Acció Cultural, Patrimoni i Recursos Culturals

"Quines actuacions s’han dut a terme en este sentit i quins terminis es barallen per tal de
traslladar la Biblioteca Municipal del Barri d’Orriols a una ubicació més adequada, alliberant de
pas l’espai de l’Alqueria d’Albors per a ús d’activitats culturals com estaba previst?

En relació a la pregunta anteriorment formulada, assenyalar que, ja s'han dut a terme
reunions amb els veïns i veïnes del Barri d'Orriols per a, entre tots, buscar possibles solucions i
possibilitats per a la nova ubicació de la Biblioteca."
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10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000049-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenten conjuntament la Sra. Gloria Tello Company i el Sr. Pere Fuset i
Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relatives a la "Gran Fira València".
Preguntas que presentan conjuntamente Dª. Gloria Tello Company y D. Pere Fuset i Tortosa,
del Grupo Municipal Compromís, relativas a la "Gran Fira València".
DIRIGIDA A:
C2315-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS Y TRADICIONES

PREGUNTA

"Quines activitats programades als barris durant la Gran Fira de València estan
protagonitzades per dones artistes? Es prega que es facilite llistat amb nom de l’actuació, data i
ubicació."

RESPOSTA

Sra. Gil Cano, delegada de Festes i Tradicions

"La programació de la Gran Fira de València és amplia i molt variada. Des de la regidoria
de Festes i Tradicions es busca la qualitat de les activitats per damunt de qualsevol altre requisit.
Per a la contractació dels espectacles, activitats i propostes, s’ha exigit que l’oferta garantira
propostes lúdiques, culturals i d’oci de qualitat.

Són moltes les activitats on el nombre de persones participans és alt, com per exemple
passa amb les activitats de folklore valencià, coros o corals, bandes de música, entre d’altres, tots
ells amb un alt nombre de components entre homes i dones i, per descomptat, no els hem exigit
que concreten quantes persones de les que hi participen són dones i quantes són homes.

És per este motiu, que fins que no finalitze la programació de la Gran Fira de València no
podrem donar resposta exacta a la seua pregunta."

11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000049-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenten conjuntament la Sra. Gloria Tello Company i el Sr. Pere Fuset i
Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relatives al "Pressupost de la Gran Fira València".
Preguntas que presentan conjuntamente Dª. Gloria Tello Company y D. Pere Fuset i Tortosa,
del Grupo Municipal Compromís, relativas al "Presupuesto de la Gran Fira València".
DIRIGIDA A:
C2315-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS Y TRADICIONES

PREGUNTA

"A quant ascendix el pressupost global del servici de Festes i Tradicions per a la Gran Fira
de València? Es prega que s’indique especificat per apartats diferenciant els contractes menors i
privats de les licitacions públiques."
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RESPOSTA

Sra. Gil Cano, delegada de Festes i Tradicions

"La programació de la Gran Fira de València contempla un alt nombre d'activitats que se
celebren al llarg del mes de juliol per tota la ciutat, la qual cosa implica una gran faena
d'organització, coordinació i, especialment administrativa

Cal recordar que el pressupost global del servici de Festes i Tradicions per a la Gran Fira
de València engloba totes les activitats programades des de la Delegació de Festes i Tradicions,
així com les activitats programades des de la Delegació de Falles, per la qual cosa en data de hui
no és possible donar una xifra exacta, que se'ls podrà facilitar una vegada finalitze la Gran Fira.

A causa de l'alt nombre de contractes a formalitzar, i seguint el procediment formal, s'està
tramitant tot això, per la qual cosa en data de hui no és possible concretar ni especificar el
nombre definitiu de tipus de contractes. Aquesta informació es podrà facilitar una vegada
finalitzada la Gran Fira de València."

12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000011-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
a la "Utilització de les instal·lacions esportives".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
la "Utilización de las instalaciones deportivas".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"La concejala que suscribe formula la siguiente pregunta: ¿Cuántas solicitudes de
Instalaciones, diferenciadas por club/federación e instalación, se realizaron para la temporada
2023-24 y para la temporada 2024-25? Se ruega detalle la respuesta."

RESPOSTA

Sra. Gil Uncio, delegada d'Esports

"La concejala que suscribe formula la siguiente pregunta: ¿Cuántas solicitudes de
Instalaciones, diferenciadas por club/federación e instalación, se realizaron para la temporada
2023-24 y para la temporada 2024-25? Se ruega detalle la respuesta.

En la temporada 2023-2024 se registraron 346 solicitudes de 151 entidades.

En la temporada 2023-2024 es van registrar 346 sol·licituds de 151 entitats.

- Campo de fútbol Quatre Carreres: 6
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- CDC Petxina: 18

- Estadi del Turia (Tramo III): 48

- Palau-Velòdrom Luis Puig: 14

- Pabellón Benicalap: 16

- Pabellón Fuensanta: 34

- Pabellón Malvarrosa: 32

- Polideportivo Benimaclet: 33

- Polideportivo Cabanyal-Canyamelar: 39

- Polideportivo El Carmen: 14

- Pabellón Fuente San Luis: 17

- Polideportivo Nazaret: 75

En la temporada 2024-2025 se registraron 454 solicitudes de 156 entidades.

En la temporada 2024-2025 es van registrar 454 sol·licituds de 156 entitats.

- Campo de fútbol Quatre Carreres: 5

- CDC Petxina: 30

- Estadi del Turia (Tramo III): 46

- Palau-Velòdrom Luis Puig: 21

- Pabellón Benicalap: 23

- Pabellón Fuensanta: 55

- Pabellón Malvarrosa: 54

- Polideportivo Benimaclet: 43

- Polideportivo Cabanyal-Canyamelar: 42

- Polideportivo El Carmen: 13

- Pabellón Fuente San Luis: 23

- Polideportivo Nazaret: 99."
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1.  

2.  

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000011-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
a la "Champions Playbacks".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
la "Champions Playbacks".
DIRIGIDA A:
C2306-COMERCIO Y MERCADOS-FALLAS

PREGUNTA

"¿Por qué razón no se dota de un premio económico a los ganadores del concurso de la
Champions Playbacks de las fallas que se llevará a cabo en el Pabellón Norte de los Jardines del
Palau, como se hace en otros concursos de fallas?".

RESPOSTA

Sr. Ballester, delegat de Falles

"Como bien sabe la organización de todo el contenido de la feria de Julio relativo a los
Jardines del Palau (preselecciones, champions de los playbacks, campeonatos de parchís, truc,
dominó, actuaciones de la colla de dolçainers de JCF, cant de estil y demás actuaciones)
corresponde a la Concejalía de Fallas, como es lógico, al ser una actividad eminentemente
fallera.

Cabe destacar que en concreto la Champions de los Playbacks es una organización donde
participa activamente JCF y en ese sentido, el Organismo Autónomo Municipal asume muchos
de los gastos que supone la celebración del mismo en cuanto a logística se refiere.

En lo que concierne a la dotación económica de los premios de la Champions de los
Playbacks de las Juntas Locales hay que destacar dos hechos:

No está contemplado en el plan anual de subvenciones de JCF que fue aprobado por el
Consejo Rector por unanimidad. (Incluido el voto a favor del grupo socialista).
Existen informes de intervención contrarios a dotar económicamente premios o
subvenciones a asociaciones domiciliadas fuera del término municipal de valencia, ya que
excede de las competencias atribuidas en la Ley Reguladora de las Haciendas Locales."

14 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000011-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
al "Ple del Consell de Cooperació".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas al
"Pleno del Consejo de Cooperación".
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES
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PREGUNTA

"El próximo 10 de julio tendrá lugar el Pleno del Consejo de Inmigración e
Interculturalidad del Ajuntament de València. No tenemos conocimiento de la fecha
correspondiente al Pleno del Consejo Municipal de Cooperación y a sus convocatorias anuales.
Por esta razón, y trasladando la preocupación de las diversas entidades, queremos conocer
¿cuándo serán las fechas del Pleno de Cooperación y de la convocatoria anual de Cooperación
del Ajuntament de València?"

RESPOSTA

Sra. Torrado, delegada de Servicis Socials

"En relación con la pregunta presentada por la concejala Maite Ibáñez del Grupo
Municipal Socialista a la Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura y Deportes, a
celebrar en sesión de 16 de julio de 2024, con el asunto “Ple del Consell de Cooperació”, se
aporta la respuesta siguiente:

El próximo 10 de julio tendrá lugar el Pleno del Consejo de Inmigración e Interculturalidad
del Ajuntament de València. No tenemos conocimiento de la fecha correspondiente al Pleno del
Consejo Municipal de Cooperación y a sus convocatorias anuales. Por esta razón, y trasladando
la preocupación de las diversas entidades, queremos conocer, ¿cuándo serán las fechas del Pleno
de Cooperación y de la convocatoria anual de Cooperación del Ajuntament de València?

El último pleno de este Consejo se celebró el 28 de diciembre de 2023 y posteriormente, el
08/02/2024, se celebró una reunión de la Comisión Permanente del mismo. Desde ese momento
se ha mantenido una reunión de la Comisión de Educación para el Desarrollo, para prestar
información sobre las novedades introducidas en la convocatoria de subvenciones en esta
materia, que fue publicada en el BOP el pasado día 17 de junio y que ha extendido su plazo de
presentación de solicitudes hasta el 8 de julio.

Paralelamente, la CVONGD ha solicitado entrevistas con la Concejalía, que se han
concretado en una interlocución directa con la Jefatura de Servicio de Atención Especializada y
con la que han mantenido reuniones para tratar temas de gestión de la cooperación municipal. La
coordinadora por su parte, transmite esta información a las ONGD que están representadas en
ella, por lo que la información llega a las organizaciones.

El 29 de abril pasado la CVONGD presentó una instancia por registro solicitando reunión
de la Comisión Permanente, aunque posteriormente se han mantenido reuniones con concejalía y
con la Jefatura de servicio. La última ha tenido lugar el pasado día 13 de junio de 2024, en la que
se ha proporcionado diversa información a la coordinadora sobre las cuestiones planteadas.

En este momento, cerrado el plazo de presentación de solicitudes de la convocatoria de
subvenciones de Educación para el Desarrollo, se han presentado un total de 38 solicitudes
distribuidas de la siguiente forma:

Modalidad 1: Educación para el Desarrollo_17 proyectos.
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Modalidad 2: Sensibilización_ 7 proyectos.

Modalidad 3: Promoción convivencia intercultural_14 proyectos.

Paralelamente, se está cerrando el documento de las bases reguladoras de la convocatoria
de subvenciones de Cooperación Internacional 2024, aunque no se puede concretar con certeza,
probablemente se extienda a lo largo de la segunda quincena de agosto y primera semanas de
septiembre."

15 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta “in voce” formulada pel Sr. Pere Fuset i Tortosa, del Grup Municipal Compromís,
relativa a la “Suspensió d'algunes activitats de la Gran Fira”.
Pregunta “in voce” formulada por D. Pere Fuset i Tortosa, del Grupo Municipal Compromís,
relativa a la “Suspensión de algunas actividades de la Gran Fira”.

El Sr. Fuset comenta la suspensión de algunas actividades de la Gran Fira por el partido de
la Eurocopa y pregunta si se van a retomar o se va a abonar a los artistas afectados por estas
cancelaciones. Pide que se traslade a la Concejalía responsable para su contestación.

16 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Prec “in voce” formulat per la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista,
relativa al “Festival BABA KAMO”.
Ruego “in voce” formulado por Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista,
relativa al “Festival BABA KAMO”.

La Sra. Ibáñez pregunta sobre este festival del libro ilustrado, organizado por la Associació
de Professionals de la Il·lustració Valenciana, que todos los años hace una exposición en la Feria
del Libro siendo el tema de este año Gaza. Pide que se considere llevarlo a las salas de las
bibliotecas municipales para difusión de ilustradores valencianos (APIV) con esta exposición.

17 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Prec “in voce” formulat pel Sr. Javier Mateo García, del Grup Municipal Socialista, relativa a la
“Assistència a les sessions de la Comissió de Benestar Social, Educació, Cultura i Esports”.
Ruego “in voce” formulado por D. Javier Mateo García, del Grupo Municipal Socialista,
relativa a la “Asistencia a las sesiones de la Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura
y Deportes”.

El Sr. Mateo solicita, a la vista de que hoy no están los responsables para responder, que se
haga un esfuerzo por los concejales del equipo de gobierno para acudir a estas sesiones, ya que se
cambió su régimen para facilitar dicha asistencia.

El Sr. Fuset señala que en el caso de la Sra. Gil Cano no ha acudido ni el sustituto.
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I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les deu hores i trenta – cinc minuts, la
Presidència alça la sessió, de la qual s’estén la present acta que firma el Sr. President i que jo, el
Secretari, certifique.


